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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic  jest:  „Stworzymy program gliwickich ASów - Asystentów Społecznych.
Będą  oni  promować  zaangażowanie  obywatelskie  i  działalność  dla  lokalnej  społeczności,  w
szczególności dla osób samotnych, zagrożonych marginalizacją i wykluczeniem społecznym.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. Jak działa program Asów, jaki jest jego koszt, ile działa „Asów”?
3. Gdzie można skorzystać i czy zajmują się „Asy”?
4. Gdzie można znaleźć(regulamin) zasady funkcjonowania „Asów”?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest

Bartłomiej Kowalski


